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 60 
Fastställande av föredragningslista 

 

Beslut 

Revisorerna godkänner föredragningslista.  

 

 

 61 

Val av justerare  

Ingen justeringsperson väljs. Samtliga revisorer får minnesanteckningar 
för kontroll.  

 

Beslut 

Ingen justeringsperson utses. 

 

 

 62 

Föregående sammanträdes minnesanteckningar och protokoll 

 Inga justeringar genomförs.  

  

Beslut 

Minnesanteckningar godkänns och läggs till handlingarna.  

 

 

 63 

Nämndsdialog – kultur- och fritidsnämnden 

Ordförande hälsar kultur- och fritidsnämndens presidium och 
förvaltningschef välkomna. 

Ny förvaltning med ny förvaltningschef. Detta har skapat tydligare 
förutsättningar för nämndens verksamhet. Likaså upplever nämnden att 
det förstärkt deltagande i den kommungemensamma 
förvaltningsledningen.  
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Samordning med andra nämnder och förvaltningar i gemensamma frågor 
är på agendan för tillfället. Exempelvis vad gäller ridhus tillsammans med 
tekniska nämnden samt kommunikationen angående miljö- och 
byggnadsinspektioner.  

Simhallens öppettider diskuteras. Det är stängt på sommarmånaderna av 
tradition. Det är inte av ekonomiska skäl som badet är stängt. Efterfrågan 
av öppettider minskar under sommaren i och med att man primärt badar 
utomhus. Om efterfrågan har förändrats kan beslutet omprövas.  

Det framförs att det finns ett gott föreningsliv i kommunen. God 
uppslutning i föreningarna och hög aktivitetsnivå. Det fanns en farhåga 
att pandemin skulle minska på aktiviteten i föreningar, men den har inte 
haft nämnvärd effekt på föreningslivet.  

Nämnden ser för tillfället över föreningsbidragssystemen. Detta enligt 
uppgift i internkontrollplan. Det finns flera former av ekonomiskt stöd så 
som aktivitetsbidrag, anläggningsstöd, lokalsubventioner mm. Det 
saknas en samlad bild av förutsättningarna och omfattningen av 
bidragen. Det eftersträvas en tydlighet i bidragssystemen.  

Upprustningen av kulturstigar är ett löpande arbete tillsammans med 
tekniska nämnden. Det har initierats nya leder med hjälp av EU-medel 
vilka inte kultur- och fritidsnämnden initierat. Om nämnden ska stå för 
driften av dessa kommer också det krävas utökade medel.  

Kulturpolicy är framtagen och beslutad. Den tillhörande kulturplanen 
kommer att färdigställas innan årets slut. En workshop med såväl interna 
som externa intressenter har hållits. Planen ska primärt vara gällande för 
mandatperioden.  

Nämndens budget uppgår till ca 50 mnkr. Detta är en ökning från 2022 
med 6,7 mnkr. Hur budget ska hanteras kan komma att påverka 
föreningar. Intäkter för lokalhyra är högt subventionerade. Detta kan 
framgent komma att förändras om de ekonomiska förutsättningarna 
skulle försämras. Nämnden prognostiserar ett utfall i nivå med budget.   

 

Beslut 

Informationen läggs till handlingarna.  

 

 64  

Svar på frågor från socialnämnden 

Linus Aldefors (EY) redogör för socialnämndens svar på revisorernas 
frågor.  
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Beslut 

IVO:s granskning läggs till på bevakningslista.  

Informationen läggs till handlingarna.  

 

 65  

Utlåtande på svar på granskning av biblioteksverksamheten 

Linus Aldefors (EY) redogör för Sara Shamekhi och Anna Färdigs (EY) 
svar på granskningsrapport om biblioteksverksamheten.  

 

Beslut 

Informationen läggs till handlingarna.  

 

 66 

Inkomna handlingar 

Inga inkomna handlingar.  

 

Beslut 

Informationen läggs till handlingarna.  

 

 67 

Nämnds- och bolagsbevakning 

Kommunstyrelsen – Vad som är betraktat som närproducerade livsmedel 
ska definieras i måltidspolicy. Samlokaliseringen av vuxenutbildning på 
Haganässkolan ska lyftas till nästa fullmäktigesammanträde.   

Socialnämnden – Prognosen för helåret påvisar en negativ avvikelse på 
3 mnkr, främst kopplat till personlig assistans och inhyrd personal.  

Utbildningsnämnden – Har gett uppdrag att utreda ett fordonsprogram på 
Haganässkolan. Utbildningsnämnden föreslår att kommunstyrelsen tar 
fram detaljplan för vallen bakom handelsplatsen i syfte att kunna uppföra 
en förskola.  

Miljö och byggnämnden – Nämnden prognostiserar underskott på ca 700 
tkr. Underskottet kommer att minska till slutet av året. Området vid IKEA-
museet vill utvecklas med fler kommersiella lokaler.   
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Tekniska nämnden – Inget att rapportera.  

Kultur- och fritidsnämnden – Nämnden prognostiserar ett överskott på 
345 tkr.  

 

Beslut 

Informationen läggs till handlingarna.  

 

 68 

Utbildningar och kurser  

Linus Aldefors (EY) informerar om EY:s utbildningsdag den 6 september 
i Lund. Linus Aldefors får i uppgift att återkomma om kostnader och 
revisorernas budget.  

 

Beslut 

Inga beslut fattas.  

 

 69 

Information och övrigt 

Inga övriga frågor  

 

Beslut 

Inga beslut fattas.  

 

 70 

Nästa möte 

Nästa möte äger rum den 13 september klockan 09:15 i mötesrum 
Römningen.  

 

 


